
Rada Miejska w Swarzędzu
Komisja Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi

BRM.KGŚiRW.0012.2.5.2021

Protokół nr 6/2021

Obrady rozpoczęto 16 czerwca 2021 r. o godz. 14:00, a zakończono o godz. 17:16 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Anna Baranowska - Graczyk
2. Włodzimierz Buczyński
3. Ryszard Dyzma
4. Wojciech Kmieciak
5. Szymon Kurpisz
6. Tomasz Majchrzak
7. Katarzyna Szaferska
8. Marcin Szramkowski
9. Anna Tomicka

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
Posiedzenie w formie zdalnej otworzył Przewodniczący Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi,
Tomasz Majchrzak. Na wstępie powitał radnych, gości oraz pracowników Urzędu. Na podstawie 
załączonej do protokołu listy obecności (załącznik nr 1) stwierdził, że Komisja Gospodarki, Środowiska 
i Rozwoju Wsi jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków, 9 członków obecnych.

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi przedstawił porządek obrad, który 
stanowi załącznik nr 2.

2. Ocena czystości stawu w Sokolnikach Gwiazdowskich – wizja lokalna godz. 12:30.

Przewodniczący podziękował za udział w wizji lokalnej w Sokolnikach Gwiazdowskich. 
Poinformował, że staw jest bardzo mocno zarośnięty co powoduje, że nie spełnia on swojej roli, gdyż nie 
odbiera odpowiedniej ilości wody opadowej. Na miejscu rozmawiano z mieszkańcami oraz z Dyrektorem
Zakładu Gospodarki Komunalnej Izabelą Gruszczewską - Gonet. 

Głos zabrał radny R. Dyzma, który uzupełnił wypowiedź Przewodniczącego odnośnie zarośniętego 
stawu, braku jego oczyszczenia oraz przeczyszczenia sieci deszczowej. 

Radny W. Buczyński wyraził opinie, że ilość studzienek powinna być większa gdyż brak studzienki 
rzutuje na zalewanie niektórych posesji. 

Po wizji lokalnej Przewodniczący poddał pod głosowanie wniosek o oczyszczenie oraz pogłębienie 
stawku w Sokolnikach Gwiazdowskich oraz o zbadanie drożności drenażu przez Spółkę Wodną oraz 
zbadanie czystości stawku. 

Głosowano w sprawie: Komisja wnioskuje o oczyszczenie oraz pogłębienie stawku w Sokolnikach 
Gwiazdowskich, - zbadanie drożności drenażu wodnego przy posesjach usytuowanych przy ul. 
Sokolnickiej przez Spółkę Wodną - zbadanie czystości wody w stawku - czyszczenie kanalizacji 
deszczowej i studzienek przy pomocy "wuko".
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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3. Omówienie materiałów sesyjnych.
a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i Gminy Swarzędz na 
rok 2021.
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy, Karolina Dziekan. 
Radny W. Kmieciak zapytał, czy środki pozyskane z programu Jessica wystarczą na wymianę wszystkich
źródeł ogrzewania będących w zasobach gminy Swarzędz. 
Z-ca Burmistrza T. Zwoliński odpowiedział, że  modernizacja jest modernizacją kompleksową. 

Następnie radny W. Kmieciak zapytał o planowaną przebudowę budynku po Hotelu 3.  Radny prosi o 
dokładniejszą informację dot. planowanej inwestycji oraz o podanie kwoty kosztorysu tej inwestycji. 
Burmistrz M. Szkudlarek wyjaśnił założenia inwestycyjne dot. planowanego zadania oraz planowane 
przeznaczenie budynku.

Radny W. Kmieciak zapytał czy planowana jest również modernizacja i utwardzenie parkingu przed 
budynkiem. 
Odpowiedzi udzielił Z-ca Burmistrza G.Taterka.

Radny W. Buczyński zapytał czy otrzymana dotacja jest przewidziana na wymianę źródeł energii czy 
również montaż paneli fotowoltaicznych. 
Z-ca Burmistrza G. Taterka odpowiedział, że tylko na wymianę źródeł ciepła. 

Radna A. Tomicka zapytała :

-  na co zostanie przeznaczona i dla których ogrodów dotacja dla ROD. 
Burmistrz M. Szkudlarek odpowiedział, że dotacja jest przeznaczona dla ROD nad Cybiną na przełożenie
zasilania wody, gdyż studnia przy ul. Cmentarnej jest niewystarczająca na zasilanie trzech ROD-ów. 
- czy jest potrzebne wydatkowanie dużej sumy z budżetu na koncepcja budowy drogi Armii Poznań. 
G. Tatarka wyjaśnił, że koncepcja jest niezbędna do planu zagospodarowania przestrzennego, aby 
określić charakter planowanych ulic (gminna czy wewnętrzna). 
- o przebudowę Hotelu 3. Radna wyraziła zdanie, że budynek, który stoi w obrębie boisk sportowych 
mógłby być wykorzystany w celach sportowych. Gmina powinna przeznaczyć środki na budowę nowego 
budynku biurowego a nie na przebudowę istniejących. 
Burmistrz M. Szkudlarek poinformował, że z przeprowadzonej analiz wynika, że umiejscowienie w 
Hotelu3 pomieszczeń biurowych jest zasadne. Projekt jest już gotowy. Budynek nie jest aktualnie w 
stanie nadającym się na wynajem. 
- Radna poprosiła o powrót do dawnego pomysłu wybudowania centrum kultury i tolerancji. 
Burmistrz M. Szkudlarek odniósł się do wypowiedzi radnej. Wyjaśnił, że aktualnie nie ma programów 
unijnych, z których gmina mogłaby skorzystać w tym zakresie. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Miasta i 
Gminy Swarzędz na rok 2021. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 
Swarzędz na lata 2021 – 2043.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Skarbnika, Szymon Pieniowski. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Swarzędz na lata 2021 – 2043. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Swarzędzu Nr 
XVI/208/2019 z dnia 26.11.2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Poznańskiemu 
zmienionej uchwałą Nr XXXI/348/2020 z dnia 18.12.2020 r.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Inwestycji, Bartłomiej Majchrzak.
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Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w 
Swarzędzu Nr XVI/208/2019 z dnia 26.11.2019 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Poznańskiemu zmienionej uchwałą Nr XXXI/348/2020 z dnia 18.12.2020 r. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Swarzędz.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński. 
Burmistrz T. Zwoliński omówił cały pakiet uchwał dot. gospodarki śmieciowej. Poprosił radnych o 
przyjęcie uchwał pozwalających zachować bieżące rozwiązania funkcjonujące w GOAP, co umożliwi 
funkcjonowanie wywozu śmieci do momentu zakończenia umowy przetargowej. 
Wypowiedź uzupełnił Burmistrz M. Szkudlarek 

Radny W. Kmieciak poprosił o przedstawienie symulacji składek na wywóz odpadów w późniejszym 
terminie. Zapytał czy jeżeli gmina zdecyduje się na odbiór selektywny z jaka częstotliwości, i jaki system
naliczania opłat jest planowany czy np. uzależniony od zużycia wody. 
Prosi o przygotowanie zestawienia aby na wrześniowych sesjach móc podjąć decyzję.

Radny R. Dyzma  wyraził zdanie, że opłata nie powinna być naliczana w oparciu o opłaty za zużycie 
wody. 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie Gminy Swarzędz. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w 
zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 
zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 
nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik lub worek o 
określonej pojemności.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki opłaty za pojemnik 
lub worek o określonej pojemności. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 
kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami 
mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 
kompostowniku przydomowym. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny wielodzietne, o których mowa 
w ustawie z dnia 5 grudnia 2014 r. o Karcie Dużej Rodziny.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zwolnienia w części z opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują rodziny 
wielodzietne, o których mowa w ustawie z dnia 5 grudnia 2014 r. o Karcie Dużej Rodziny. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi na nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub innej nieruchomości 
wykorzystywanej na cele rekreacyjno -wypoczynkowe.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia stawki opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy, lub
innej nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno -wypoczynkowe. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i 
trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o 
wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości 
oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie określenia terminu, częstotliwości i 
trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

m) Propozycja wprowadzenia do porządku obrad - Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia 
górnych stawek opłat za usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości 
ciekłych oraz odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości.
Projekt uchwały przedstawił Z-ca Burmistrza, Tomasz Zwoliński. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za 
usługi opróżniania zbiorników bezodpływowych i transport nieczystości ciekłych oraz odbierania 
odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości. 
Wyniki głosowania ZA,: 9, PRZECIW,: 0, WSTRZYMUJE SIĘ,: 0, : 0, BRAK GŁOSU: 0, 
NIEOBECNI: 0
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n) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie z budżetu Gminy Swarzędz
dotacji celowych w 2021 roku na zadania związane z rozwojem rodzinnych ogrodów działkowych, 
przeznaczonych na budowę lub modernizację infrastruktury ogrodowej, sposobu ich rozliczania oraz 
sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania.
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Wydziału Promocji M. Malińska- Murek. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie z 
budżetu Gminy Swarzędz dotacji celowych w 2021 roku na zadania związane z rozwojem rodzinnych 
ogrodów działkowych, przeznaczonych na budowę lub modernizację infrastruktury ogrodowej, sposobu 
ich rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zleconego zadania. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 
pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych z usługami 
opiekuńczymi.
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor OPS, Agnieszka Maciejowicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad 
ponoszenia odpłatności za pobyt w schronisku dla osób bezdomnych oraz za pobyt w schronisku dla osób
bezdomnych z usługami opiekuńczymi. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

p) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/159/2019 Rady Miejskiej w 
Swarzędzu z dnia 27 sierpnia 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania.
Projekt uchwały przedstawił Dyrektor OPS, Agnieszka Maciejowicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XII/159/2019 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 27 sierpnia 2019 r. w sprawie szczegółowych warunków 
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 
specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

r) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego w 
2021 r. z przeznaczeniem na wykonanie kompleksowej modernizacji energetycznej budynków 
użyteczności publicznej i wielorodzinnych budynków mieszkalnych.
Projekt uchwały przedstawił Prezes STBS, Piotr Kijek.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku 
Gospodarstwa Krajowego w 2021 r. z przeznaczeniem na wykonanie kompleksowej modernizacji 
energetycznej budynków użyteczności publicznej i wielorodzinnych budynków mieszkalnych. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

s) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
budynku położonego na nieruchomości położonej w Swarzędzu przy ul. Kwaśniewskiego.
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika wydziału Nadzoru Właścicielskiego i Transportu, 
Agnieszka Gawrysiak.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 
umowy dzierżawy budynku położonego na nieruchomości położonej w Swarzędzu przy ul. 
Kwaśniewskiego. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

t) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawca
kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej wchodzącej w skład zasobu Gminy Swarzędz.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
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Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie z 
dotychczasowym dzierżawca kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej wchodzącej w skład 
zasobu Gminy Swarzędz. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

u) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie części nieruchomości 
gruntowej na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu 
zawarcia umowy.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 
części nieruchomości gruntowej na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata oraz na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy.
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

w) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom i drogom wewnętrznym na terenie 
miejscowości Jasin.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz. 
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicom i drogom 
wewnętrznym na terenie miejscowości Jasin. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

x) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Kobylnica – Bławatkowa.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Kobylnica – Bławatkowa. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

y) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Rabowice – Komandoria.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Rabowice – Komandoria. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

z) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w miejscowości 
Rabowice – Rawa.
Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Geodezji i Nieruchomości, Anna Domasiewicz.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej w 
miejscowości Rabowice – Rawa. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

aa) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami dla 
Gminy Swarzędz na lata 2021-2024
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar. 

Radny W. Buczyński zgłosił, że w projekcie uchwały jest błąd gdyż Katarzynki nie są przysiółkiem tylko 
wsią.
Kierownik J. Cesar odpowiedział, że zostanie to sprawdzone i jeżeli jest błąd to zostanie zgłoszona 
autopoprawka do projektu.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki 
nad Zabytkami dla Gminy Swarzędz na lata 2021-2024. 
Wyniki głosowania ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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ab) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/316/2010 Rady Miejskiej w 
Swarzędzu z dnia 9 lutego 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Swarzędz, obejmującego wieś Łowęcin, część północną obrębu 
Jasin i część wschodnią obrębu Gortatowo oraz część Paczkowa (pow. ca. 1 160 ha)
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar. 
Radna A. Tomicka zapytała z czego wynika potrzeba dokonywania ciągłej zmiany przystąpienia do planu
zagospodarowania.
Wyjaśnień udzielił Kierownik J.Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LII/316/2010 
Rady Miejskiej w Swarzędzu z dnia 9 lutego 2010 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Swarzędz, obejmującego wieś Łowęcin, 
część północną obrębu Jasin i część wschodnią obrębu Gortatowo oraz część Paczkowa (pow. ca. 1 160 
ha). 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

ac) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „ Rejon ulic Cmentarnej i Grudzińskiego w Jasinie oraz Pszennej i 
Szkolnej w Łowęcinie”.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „ Rejon ulic Cmentarnej i Grudzińskiego w Jasinie
oraz Pszennej i Szkolnej w Łowęcinie”. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

ad) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Poprzecznej i Łowieckiej w Łowęcinie”
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Poprzecznej i Łowieckiej w 
Łowęcinie”. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

ae) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Chlebowej, Dożynkowej i Dalekiej w Gortatowie”.
Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Architektury i Urbanistyki, Jędrzej Cesar.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego „Rejon ulic Chlebowej, Dożynkowej i Dalekiej w 
Gortatowie”. 
Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

af) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Ośrodka Pomocy 
Społecznej.
Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Kierownika Biura Rady Miejskiej, Magdalena Kałek.
Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora 
Ośrodka Pomocy Społecznej. 
Wyniki głosowania ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

4. Sprawy bieżące.
Radna K. Szaferska poruszyła problem bardzo niskiego ciśnienia wody w Rabowicach i zapytała  czy 
gmina ma możliwości interweniować w tej sprawie.
Z-ca Burmistrza G. Taterka odpowiedział, że  wniosek od sołtysa gmina może skierować do zarządcy 
wodociągu. Wyjaśnił kwestie dot. wzmocnienia ujęcia wody. Wyjaśnił, że Rolnicza Spółdzielnia 
Produkcyjna w Kruszewni, która jest właścicielem wodociągów wydała warunki techniczne na budowę 
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nowych budynków, dlatego właściciel ujęcia powinien zapewnić dostęp do wody. 

Sołtys wsi Wierzonka I. Prokop zabrała głos w sprawie wstrzymania realizacji funduszu sołeckiego w 
sołectwie. Prosi Burmistrza o wyjaśnienie wstrzymania funduszy, gdyż jej zdaniem fundusze zostały 
wstrzymane ze względu na konflikt w sprawie zawieszenia części kursów linii 323 do Wierzonki. 

Z-ca Burmistrza T. Zwoliński odniósł się do wypowiedzi. Wyjaśnił, że zawieszenie zajęć w sołectwie 
wynika z przepisów Covidowych, a aktualnie są realizowane w sołectwie inwestycje np. budowa placu 
zabaw. 
Radny S. Kurpisz wyraził opinię, że na spotkaniach został wypracowany kompromis w sprawie kursów 
linii nr 323 i nie rozumie zgłoszenia p. sołtys Wierzonki, która wypracowany kompromis zaakceptowała. 

Sołtys wsi Paczkowo M. Glabas-Gruszka zapytała czy jest możliwość wymalowania pasów dla przejścia 
dla pieszych na ul. Średzkiej. 
G. Taterka odpowiedził, że prosi aby wnioskować do Powiatu o zmianę organizacji ruchu. 

Radny R. Dyzma  nawiązał do tematu słabego ciśnienia wody w Paczkowie. Wyjaśnił techniczne kwestie 
związane z dostarczaniem wody. Uważa, że gmina powinna wydać zakaz podlewania ogrodów w dni 
upalne. 

5. Zakończenie.
Na tym posiedzenie zakończono.

Przewodniczący
Komisji Gospodarki, Środowiska i Rozwoju Wsi

Tomasz Majchrzak

 

Przygotował(a): Biuro Rady 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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